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Verslag gemeenteraad van 3 juli 2012 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Godfried Van de Meulebroeke, Greet Coucke, Claude 

Van Marcke, Maurice Vanmarcke ,Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Marleen Titeca-Decraene, Jan Steverlynck, Gino 

Devogelaere, Mia Tack-Defoirdt, Rik Colman, Dirk Tack, 
Anne Marie Ampe, Pascal Desmet, Eddy Recour , 
Dolores De Vlaminck, Frank Dooms, Linda Dewaele, 
Albert Defeyter, Willy Demeulemeester, Paul Verleyen, 
Marnix De Craemer, Jacques Dewaele 

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd: Schepen:  
  Gemeenteraadslid:  
     
 
__________________________________________________________________________________________ 

 
Bij de aanvang van de zitting zijn de raadsleden Anne-Marie Ampe en Linda Dewaele nog niet 
aanwezig.  
 
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt namens de fractie  CD&V- GMW om het agendapunt 3.1 – ‘ Vaststellen 
budgetwijziging  dienstjaar 2012 - 1 (gewone dienst) en 2 (buitengewone dienst)’  af te voeren wegens 
correcties die laattijdig werden bezorgd waardoor het voor de raadsleden niet meer mogelijk was om 
alles grondig door te nemen. De tabel die vervangen werd is wel een belangrijk en essentieel 
document om tendensen en trends  in de gemeentelijke financien te kunnen evalueren  en opvolgen. 
Gezien zowel de gewone als de buitengewone dienst als  één agendapunt worden voorgelegd aan de 
raad is het voorstel dan ook  om het agendapunt als een ondeelbaar  geheel af te voeren. 

 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat de budgetwijziging uit 3 delen bestaat. 
De toelichting, de gewone en de buitengewone dienst. De toelichting en het document buitengewone 
dienst waren correct. In het document,  gewone dienst was  per vergissing de samenvattingstabel uit 
het originele budget 2012, in plaats van de wijziging.  De verschillende budgetposten met 
voorgestelde wijzigingen waren wel de correcte gegevens. Ieder raadslid kreeg de kans de 
documenten van de  wijzigingen in te zien. Volgens de schepen is de samenvatting dan ook niet zo 
essentieel. De vaststelling van de budgetwijziging 1 en 2 is zeker noodzakelijk om bepaalde uitgaven 
te kunnen verrichten en de continuïteit te waarborgen, zoals het uitbetalen van lonen, in het bijzonder 
de gesco’s in de BKO. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt voor om het agendapunt niet af te voeren. 
 
Met 16 neen stemmen (Eendracht-Samenéén-Red)  en 5 ja stemmen (CD&V-GMW)  op 21 
uitgebrachte stemmen wordt beslist het agendapunt 3.1. ‘Vaststellen budgetwijziging  dienstjaar 2012 
- 1 (gewone dienst) en 2 (buitengewone dienst)’ niet af te voeren. 
 

Punt 1. 
Goedkeuring verslag gemeenteraad van 5 juni 2012. 
Er zijn geen opmerkingen betreffende het verslag van de gemeenteraadszitting van dinsdag 5 juni 
2012. Het verslag wordt éénparig goedgekeurd. 
________________________________________________________________________________ 
 

Punt 2.Algemeen Bestuur 
Intergemeentelijke samenwerking: 
West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld Wevelgem-Bissegem: kennisname en goedkeuring 
agendapunten algemene vergadering op 21 augustus 2012.   
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Eénparig wordt de agenda goedgekeurd van de Algemene vergadering op dinsdag 21 augustus 2012  
van de West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld Wevelgem-Bissegem en worden de in zitting van 
heden nog aan te duiden vertegenwoordigers namens het gemeentebestuur van Anzegem 
opgedragen de agendapunten goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer bepaald 
artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet terzake; 
Gelet op de statuten van de West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld Wevelgem-Bissegem; 
Gelet op de jaarvergadering die doorgaat op dinsdag 21 augustus 2012 met volgende agenda: 

1. Goedkeuring van de overeenkomst met het oog op de overdracht van het vermogen van de 
W.I.V. aan de L.O.M. Kortrijk-Wevelgem; mandatering van de voorzitter van de raad van 
bestuur om deze overeenkomst te ondertekenen. 

2. Varia. 
Na bespreking     
BESLUIT: éénparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de algemene vergadering van de West-Vlaamse Intercommunale 
Vliegveld Wevelgem-Bissegem van 21 augustus 2012, waarvoor een beslissing moet worden 
genomen, goed te keuren. Zodoende wordt de overeenkomst met het oog op de overdracht van het 
vermogen van de W.I.V. aan de L.O.M. Kortrijk-Wevelgem goedgekeurd. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de West-Vlaamse Intercommunale Vliegveld 
Wevelgem-Bissegem. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 
Raadslid Anne-Marie Ampe vervoegt zich bij de vergadering. 
 

Punt 3. Financiën  
3.1. Vaststellen budgetwijziging dienstjaar 2012 - 1 (gewone dienst) en 2 (buitengewone dienst). 
 
Schepen Maurice Vanmarcke licht de budgetwijziging 1 en 2 van het dienstjaar 2012 toe. 
 
Voor de opmaak werd vertrokken van de reële cijfers van 2011. De budgetten voor 
personeelsuitgaven werden heel nauwkeurig bijgepast. Aan beleidsbudgetten werd niet geraakt. De 
minder opbrengst van het Gemeentefonds werd ingecalculeerd. Het resultaat van de 
gemeenterekening 2011 werd ingebracht. Het is de bedoeling om geen leningen of slechts helemaal 
op het einde van het dienstjaar leningen op te nemen met als direct gevolg dat de leningslast voor dit 
jaar kan dalen. 
 
Met betrekking tot de buitengewone dienst werd het formulier T grondig geëvalueerd en opgekuist, 
waardoor budgetten vrij komen. De lopende projecten 2011 en 2012  werden geactualiseerd. 
 
Belangrijk om te noteren is dat de voorziene overboekingen uit de reservefondsen dalen van 
1.416.000 euro naar 106.000 euro en gezien geen budgetoverschrijdingen worden toegestaan zal er 
vermoedelijk niets uit de reservefondsen dienen gehaald te worden.  
Tenslotte deelt de schepen ook nog de reservefondsen mede. Het gewone reservefonds bedraagt 
6.546.000 euro en het buitengewone reservefonds 2.735.597 euro. 
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Raadslid Rik Colman stelt dat zijn fractie het bijzonder positief vindt dat projecten voorgefinancierd 
worden met eigen middelen in plaats van leningen aan te gaan en dat de reservefondsen kunnen 
aangevuld worden. 
 
Raadslid vindt het ook spijtig dat de toelichting nu anders werd opgemaakt waardoor deze minder 
duidelijk is voor de raadsleden. 
 
Hij wijst er  ook op dat het niet correct is om te stellen dat deze budgetwijziging absoluut nu moest 
vastgesteld worden om de betaling van de gesco’s in de bko te kunnen verzekeren. Het budget wordt 
slechts  met 50.000 euro verhoogd waaruit kan geconcludeerd worden dat er minstens voldoende 
budget was om zeker tot einde oktober de lonen te betalen zodat het zeker niet absoluut noodzakelijk 
was de budgetwijziging in zitting van heden te laten vaststellen om de betaling van de lonen te 
waarborgen. 
 
Raadslid Rik Colman stelt ook een sterke stijging vast van de uitgaven voor elektriciteit terwijl er toch 
werd geïnvesteerd in zonnepanelen. De ontvangsten daarvan zijn niet voorzien wat een spijtige zaak 
is  gezien er hierdoor geen rekening gehouden werd met de werkelijkheid. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat de budgetwijziging werd opgemaakt op basis van de 
cijfers 2011 en dat met de opbrengsten van de zonnepanelen inderdaad nog geen rekening werd 
gehouden omdat dit moeilijk op voorhand in te schatten is en er aan bepaalde installaties van meer 
dan 10kW.piek  nog aanpassingen dienden uitgevoerd te worden. 
 
Raadslid Jan Steverlynck stelt vast dat ook voor de cultuurgebouwen een stijging met ruim 40 % wordt 
voorzien (art. 762/125-12), inzonderheid met betrekking tot het Beukenhof (art; 12401/125-12 + 6.800 
euro). Het is toch absoluut noodzakelijk om een zuiniger en preventiever energiebeleid te voeren. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke repliceert dat wat betreft het Beukenhof het de bedoeling was een 
tussenkomst  in de energiekosten te vragen aan de uitbater, doch dat dit ingevolge contractuele 
verplichtingen niet kan. Om die reden werd het budget uitgaven energie Beukenhof ook aangepast. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt toelichting betreffende het budget 104/115-41 andere geldelijke 
tegemoetkomingen aan het personeel. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke meent dat het hier budget betreft voor tussenkomst in de kosten gebruik 
private telefoon en internet voor de personeelsleden van niveau A. 
 
Raadslid Rik Colman wijst ook op de sterke verhoging van het budget erelonen voor advocaten. ( Art. 
879/122-03 + 7.000 euro  en 104/122-03 + 9.000 euro) 
 
Schepen Maurice Vanmarcke verklaart dat ingevolge de ontvoogding er toch wel een spectaculaire 
toename is van de beroepsdossiers en dat het schepencollege een constante gedragslijn aanhoudt 
om voor alle beroepsdossiers een advocaat aan te stellen om de beslissing van het gemeentebestuur 
te verdedigen. Hij vindt het ook spijtig dat er zoveel kosten moeten gemaakt worden om goede 
beslissingen van het college te verdedigen. 
 
Raadslid Marleen Titeca – Decraene merkt op dat ze er kennis van heeft dat Anzegem als enige 
gemeente steeds een advocaat aanstelt in beroepsdossiers. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt uitleg betreffende de verhoging met 4.250 euro van het budget 
benodigdheden brandweer (art.351/125-02) 
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat het uitgaven betreffende voor aanpassingen aan het 
gebouw, hoger dan oorspronkelijk begroot. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt toelichting bij de verhoging met meer dan 10 % van de kosten verbruik 
openbare verlichting niettegenstaande er voorgehouden werd dat er al inspanningen gebeuren om het 
energieverbruik te bepreken.(Art. 426/140-06) 
 



4 

Schepen Maurice Vanmarcke stelt dat er een energie-audit werd uitgevoerd van het openbaar 
verlichtingsnet  en dat er eigenlijk nog nauwelijks bijkomende werken moesten uitgevoerd  worden om 
zo energie zuinig mogelijk te verlichten gezien het gemeentebestuur altijd al veel inspanningen 
gedaan heeft om het energieverbruik te beperken. Huidig voorgesteld budget is gebaseerd op een 
raming van Gaselwest waarbij vooral de kosten voor distributie sterk stijgen. 
 

Raadslid Rik Colman vraagt hoe het komt dat het budget huur gebouw Rode Kruis verdubbeld? 
(art.871/126-01 + 600 euro) 
 
Schepen Maurice Vanmarcke zal dit navragen. 
 
Raadslid Rik Colman heeft bij nazicht van de samenvattende tabellen moeten vaststellen dat de 
personeelsuitgaven van 5.600.000 euro stijgen naar 6.000.000 euro of ongeveer  10 % 
niettegenstaande minder personeel en de werkingskosten zelfs met 20% en dit ondanks de 
vermeende bezuinigingen. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke is van mening dat een en ander nog zal moeten blijken als de 
definitieve cijfers gekend zullen zijn. Huidige budgetten zijn gebaseerd op het budget 2011 en 
rekening houdend met de actuele bezetting en op basis van een tewerkstelling voor een volledig jaar. 
Hij is ervan overtuigd dat er in de rekening een overschot zal zijn. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt toelichting bij de verhoging budget 734/125-13 levering van gas muziek & 
kunstonderwijs met 1.800 euro 
 
Schepen Maurice Vanmarcke duidt dat het hier budget betreft voor verbruik gas in de vroegere 
pastorie van Ingooigem waar tijdelijk ook een aantal klassen van het kunstonderwijs zijn in 
ondergebracht gedurende de bouwwerken nieuwe gemeenteschool. 
 
Betreffende de buitengewone dienst heeft raadslid Rik Colman volgende vragen: 
 

• het RioP-verhaal met nu opnieuw een ontvangst van 619.063 euro en of er dan geen hoge extra 
kosten op de gemeente afkomen bij uitstap. 

Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat er destijds beslist werd uit RioP te stappen en dat de 1ste 
schijf die ontvangen werd als vergoeding (die 619.063 euro)  voor de verkoop van het gemeentelijk 
rioleringsnet werd teruggestort aan de Vlaamse Maatschappij voor Watervoorziening. 
Ondertussen werd door de gemeenteraad beslist om toch vennoot te blijven in de RioP-Waterdienst 
en werd het bedrag van 619.063 euro dan ook teruggevraagd. De eventuele kosten bij een definitieve 
uitstap uit de RioP-Waterdienst  zullen afhankelijk zijn van de uitslag van het geding dat nu nog volop 
hangende is. 
 

• Art. 877/685-51 investeringssubsidie VMW voor rioleringswerken verlaging van 105.000 euro 
terwijl in de omschrijving van de projecten 110.000 euro voorzien was. 

Schepen Maurice Vanmarcke meent dat het een budget betreft met betrekking tot het project  
oplossen rioolknelpunten in het centrum van Ingooigem dat nu volledig gedragen wordt  door de VMM. 
 

• Art. 421/731-60 – project 84 – aanleg fietssuggestiestrook – Vichtsesteenweg – Heuntjesstraat – 
9.500 euro. 

Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat dit budget bestemd is voor aanleg van ontbrekende 
fietssuggestiestroken aan  de Heuntjesstraat (deel vanaf bloemen D’Haene naar rond punt)  en in de 
Vichtsesteenweg centrum Heirweg. 
 

• Art.  421/731-53 plaatsen afsluiting langs voetweg Kerkdreef – Beukenhofstraat – 2.000 euro – 
waar komt die afsluiting? 

Afsluiting zal geplaatst worden ter hoogte van het nieuwe appartementsgebouw omgeving Vrije 
Basisschool Vichte, waar de voetweg werd verbreed. 
 

• Art. 421/731-60 maatregelen ter verbetering verkeersveiligheid – centrum Ingooigem – 7.500 
euro 

Het betreft een budget voor uitvoeren van maatregelen naar aanleiding van de verkeersstudie 
opgemaakt door de Intercommunale Leiedal in het binnengebied van het centrum van Ingooigem. 
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• Art. 421/711-56 grondruiling Vichteplaats – 39.360 euro. 
De gemeente zal het gehele marktplein moeten overnemen van AWV en niet enkel de grond nodig 
voor het realiseren van het huisvestingsproject. 
 

• Art. 790/724-56 kerken: voegen schoorsteen (St-Jan) – 3.000 euro. Is dit niet uitzonderlijk hoog 
en vooral gezien dit werk kan meegenomen worden met de restauratiewerken momenteel in 
uitvoering. 

Het betreft een raming opgegeven door de architect. 
 
De raadsleden Mia Tack – Defoirdt en Anne-Marie Ampe verlaten de vergadering voor er overgegaan 
wordt tot de beraadslaging. 
 
Met 16 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en  4 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 20 
uitgebrachte stemmen wordt de budgetwijziging nr.1 – gewone dienst van het dienstjaar 2012 
vastgesteld. 
 
Met  16   ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 4 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 20 
uitgebrachte stemmen wordt de budgetwijziging nr.2 – buitengewone dienst van het dienstjaar 2012 
vastgesteld. 
 

De gemeenteraad, 

Gelet op het voorliggend ontwerp budgetwijzigingen 1 (gewone dienst) en 2 (buitengewone dienst) - 

2012; 

Gelet op de toelichting terzake; 

Gelet op het advies uitgebracht in het M.A.T. d.d. 19 juni 2012; 

Na bespreking 

BESLUIT:   met 16 ja en 4 neen-stemmen 

De budgetwijzigingen 1 (gewone dienst) en 2 (buitengewone dienst) – 2012 worden vastgesteld. De 

samenvattingstabel budget 2012 na verwerking van deze budgetwijzigingen ziet er uit als volgt: 

   

SAMENVATTINGSTABEL Budget 2012 - gewone dienst - na BW 1 

 Budget 2012 - BW01 

  

Alg. resultaat begrotingsrekening 2010 1.448.423,87 

Resultaat begrotingsrekening 2011 -217.100,06 

  

Alg. resultaat begrotingsrekening 2011 1.231.323,81 

  

Budget 2012 na BW01  

  
Ontvangsten van het eigen dienstjaar 14.098.096,00 

Uitgaven van het eigen dienstjaar 15.450.485,00 

  
Ontvangsten vorige jaren 33.154,18 

Uitgaven vorige jaren 18.565,77 

  
Ontvangsten overboekingen 106.476,78 

Uitgaven overboekingen 0,00 

Geraamd resultaat van de begroting  2012 -1.231.323,81 

Geraamd algemeen begrotingsresultaat 2012 0,00 

  

  

SAMENVATTINGSTABEL Budget 2012 - buitengewone dienst - na BW 2 
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 Budget 2012 - BW02 

Alg. resultaat begrotingsrekening 2010 -2.868.962,45 

Resultaat begrotingsrekening 2011 2.528.760,20 

  

Alg. resultaat begrotingsrekening 2011 -340.202,25 

  

Budget 2012 na BW02  

  
Ontvangsten van het eigen dienstjaar 4.595.233,00 

Uitgaven van het eigen dienstjaar 4.664.694,00 

  
Ontvangsten vorige jaren 1.597.440,25 

Uitgaven vorige jaren 338.277,00 

  
Ontvangsten overboekingen 736.104,00 

Uitgaven overboekingen 1.585.604,00 

Geraamd resultaat van de begroting 2012 340.202,25 

Geraamd algemeen begrotingsresultaat 2012 0,00 

 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

 
Raadslid Dolores De Vlaminck verlaat de vergadering 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
3.2. Beleids- en beheerscyclus – vaststellen van de beleidsdomeinen. 
Na de toelichting door schepen Maurice Vanmarcke vraagt raadslid Rik Colman welke de implicaties  
zijn van de vaststelling van de beleidsdomeinen en of er nog iets kan gewijzigd worden en meer 
algemeen wat de beleids-en beheerscyclus zal inhouden inzonderheid naar de raadsleden. Het zou 
goed zijn om BBC toe te lichten en te bespreken in een speciale commissievergadering. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat er in principe nog wijzigingen kunnen gebeuren doch dat 
uit de richtlijnen blijkt dat de beleidsdomeinen bij voorkeur vastgelegd worden voor een volledige 
legislatuur. Wat betreft toelichting verwijst de schepen naar de vele initiatieven die hieromtrent  reeds 
georganiseerd werden bedoeld voor o.a. raadsleden. 
 
De schepen stelt ook nog dat beleidsdoelstellingen zullen geformuleerd worden per beleidsdomein, 
doch ook nauw  zullen gelinkt zijn aan de beleidsvelden. 
 
De beleidsdomeinen in het kader van de beleids-en beheerscyclus worden  vastgesteld met 

collectieve onthouding van de fractie  CD&V- GMW. 

De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen, in het bijzonder Titel IV Planning 
en financieel beheer; 
Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering van 25 juni 2010 betreffende de beleid- en 
beheerscyclus van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn; 
Gelet op het ministerieel besluit van 1 oktober 2010 tot vaststelling van de modellen en nadere 
voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting ervan, en van de rekeningstelsels van de 
gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn; 
Gelet op artikel 207 van het besluit van de Vlaamse Regering van 25 juni 2010 dat bepaalt dat het 
besluit in werking treedt op 1 januari 2014 en dat de minister voor welbepaalde besturen een vroegere 
of latere datum van inwerkingtreding van dit besluit kan bepalen; 
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Gelet op het besluit van de gemeenteraad, in zitting van 7 mei 2012, waarbij de Beleid- en 
Beheerscyclus vervroegd geïmplementeerd wordt, namelijk vanaf 1 januari 2013; 
Overwegende dat de beleidsdomeinen en beleidsvelden dienen vastgesteld te worden door de 
gemeenteraad; 
Gelet op de besprekingen gevoerd in het M.A.T. d.d.19 juni 2012; 
Na bespreking  
BESLUIT: 15 ja en 4 onthoudingen 
Art. 1:  In het kader van de Beleid- en Beheerscyclus worden volgende beleidsdomeinen en 
beleidsvelden goedgekeurd: zie bijlage. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene verlaat de vergadering. 
 
3.3. Vaststellen retributiereglement houtverkoop. 
Eenparig wordt een retributiereglement houtverkoop aan gemeentepersoneel vastgesteld. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of Imog niet geïnteresseerd was om te verhakselen en of er interesse 
voor bestaat van het gemeentepersoneel. 
 
Schepen Prudent Lanneau is van oordeel dat dit hout een te grote waarde heeft als brandhout om 
verhakseld te worden en dat er wel degelijk interesse bestaat van het gemeentepersoneel. 
 
De gemeenteraad, 
Overwegende dat er een grote voorraad brandhout aan de gemeenteloods ligt; 
Overwegende dat deze dringend van de hand moet worden gedaan, gezien het hout begint te rotten; 
Overwegende dat het organiseren van een openbare houtverkoop aan de meest biedende zeer veel 
werk vraagt van de gemeentelijke Technische Dienst,  vermits het hout moet worden gesorteerd en in 
hanteerbare pakketten worden gestapeld;    
Overwegende dat er op diverse data in 2011 (juni en oktober) een dergelijke verkoop georganiseerd 
werd door de Technische Diensten; 
Overwegende dat  deze weinig of geen belangstelling kenden; dat de enige bieding die ingediend 
werd onder de instelprijs lag; 
Gelet op het feit dat de organisatie van een dergelijke verkoop ook een hoge administratieve werklast 
tot gevolg heeft en dat er eigenlijk een opbrengst wordt gerealiseerd die veel minder is dan de 
werkelijke kostprijs;  
Overwegende dat het verkopen van hout niet onmiddellijk tot de kerntaken van een gemeente hoort;  
Gelet op het voorstel van de werkleider om dit hout, onverzaagd en ongekliefd, ter beschikking te 
stellen van het gemeentepersoneel  en tegen een redelijke prijs, nl. 50 euro per container; 
Na bespreking 
BESLUIT: éénparig 
Art.1: Aan het gemeentepersoneel wordt de mogelijkheid geboden om het brandhout (ongekliefd en 
onverzaagd), bekomen van snoeiwerken, aan te kopen en thuis geleverd te krijgen. Kostprijs: 50 
euro/container.   
Met gemeentepersoneel wordt bedoeld: het personeel zowel in statutair dienstverband als in 
contractueel dienstverband. 
Dit reglement is niet van toepassing op: 
1° het personeel van de vrijwillige gemeentelijke brandweergroep; 
2° het  gesubsidieerd personeel van het gemeentelijk onderwijs. 
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Art.2: De kandidaat-kopers dienen een ingevuld  en ondertekend aanvraagformulier in - aangetekend 
of tegen ontvangstbewijs bij het gemeentebestuur. Voor de volgorde van toewijzing is de datum van 
aangetekend versturen of afgifte tegen ontvangstbewijs op het gemeentesecretariaat van het 
hoofdgemeentehuis doorslaggevend. Indien de vraag het aanbod overstijgt, wordt een wachtlijst 
opgemaakt. 
De koper dient het hout te betalen binnen de 30 kalenderdagen na de levering via overschrijving op 
het bankrekeningnummer van de gemeente. 
Art.3: Dit betreft een proefproject dat ingaat op 9 juli 2012 en geëvalueerd wordt na een billijke 
periode. 
Art.4: Deze mogelijkheid wordt bekendgemaakt aan de personeelsleden via  
een e-postbericht (voor de personeelsleden die aangesloten zijn op het netwerk) en/of een dienstnota 
in de loodsen en voor de personeelsleden die niet aangesloten zijn op het netwerk.  
Art.5: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

_________________________________________________________________________________ 
 
Raadslid Marleen Titeca –Decraene vervoegt zich opnieuw bij de vergadering. 
 

Punt 4. Patrimonium  
Goedkeuren ontwerpakte tot verkoop van een perceel bouwgrond aan de Sint-Antoniusstraat.  
De voorzitter Victor Gerniers stelt voor dit agendapunt af te voeren gezien na inlichtingen ingewonnen 
bij het  Agentschap Ruimtelijke Ordening – Brugge het negatief stedenbouwkundig attest mogelijks  
kan herzien worden bij het indienen van een nieuwe aanvraag. Het college van burgemeester en 
schepenen zal dan ook een nieuwe aanvraag om stedenbouwkundig attest indienen. 
 
De gemeenteraad gaat eenparig akkoord om dit agendapunt af te voeren. 
 

 
Raadslid Pascal Desmet verlaat de vergadering. 

 
Punt 5. ICT 

Deelname IT-raamcontract 2013-2017 brede regio Kortrijk: goedkeuren voorwaarden, wijze van 
gunnen en samenwerkingsovereenkomst. 
Eenparig wordt de deelname IT-raamcontract 2013-2017 brede regio Kortrijk goedgekeurd evenals de 
voorwaarden, wijze van gunnen en samenwerkingsovereenkomst. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 24 december 1993 en latere wijzigingen betreffende  de overheidsopdrachten 
voor aanneming van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het KB van 8 januari 1996 en latere wijzigingen betreffende  de overheidsopdrachten voor 
aanneming van werken, leveringen en diensten en de concessies van openbare werken; 
Gelet op het KB van 26 september 1996 en de bijlage betreffende algemene aannemingsvoorwaarden 
en latere wijzigingen tot  bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten  en 
van de concessies voor openbare werken; 
Gelet op het bestek ict-8222 en 8223 en de samenwerkingsovereenkomst van het IT-raamcontract 
brede regio Kortrijk, goedgekeurd door de gemeenteraad van stad Kortrijk op 14 mei 2012; 
Gelet op de mogelijkheid tot deelname aan het IT-raamcontract 2013-2017 brede regio Kortrijk, 
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waarbij stad Kortrijk aanbestedende overheid is; 
Overwegende dat deelname aan dit IT-raamcontract administratieve, financiële en technische 
voordelen kan bieden; 
Gelet op het gemeentelijk budget; 
Na bespreking 
BESLUIT: unaniem 
Enig artikel:  
Deel te nemen aan het IT-raamcontract 2013-2017 brede regio Kortrijk, en: 

• in te stemmen met de voorwaarden van het IT-raamcontract 2013-2017 conform het bestek met 
referenties ICT-8222 en 8223 

• als wijze van gunnen voor het IT-raamcontract 2013-2017 te kiezen voor de 
onderhandelingsprocedure met bekendmaking vooraf overeenkomstig art. 17 paragraaf 3, 2° en 
4° van de wet op de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor aanneming van werken, 
levering en diensten d.d. 24/12/93 met toepassing van Europese bekendmakingsvoorschriften 
waarbij de stad Kortrijk optreedt als aanbestedende overheid.  

• de samenwerkingsovereenkomst betreffende het IT-raamcontract 2013-2017 goed te keuren. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 
Raadslid Pascal Desmet vervoegt zich opnieuw bij de vergadering. 

 
Punt 6. Gemeentelijk Onderwijs 
Schooljaar 2012-2013:  
6.1. Goedkeuren lestijdenpakket.   
Schepen Greet Coucke stelt een wijziging voor ten opzichte van de informatie en toelichting aan de 
raadsleden bezorgd op 25 juni 2012 en dit als gevolg van het zeer laattijdig ontvangen van 
dienstbrieven met betrekking tot de toegekende punten voor ICT, administratie zorg en stimuli. Op 2 
juli 2012  werd een overlegvergadering gehouden binnen de scholengemeenschap met betrekking tot 
de verdeling van de stimuli-punten. Bijgevolg kon het lestijdenpakket voor het volgend schooljaar pas 
ook op 2 juli 2012 gefinaliseerd worden. Door de wijziging en aanpassing dienen er in het 
gemeentelijk onderwijs Vichte-Ingooigem slechts 5 lestijden beleidsondersteuning georganiseerd te 
worden in plaats van 8 uur  wat een besparing van ongeveer 3750 euro zal betekenen; 
 
Eenparig wordt het lestijdenpakket gemeentelijk onderwijs – schooljaar 2012-2013 goedgekeurd. 

 

De gemeenteraad, 
Gelet op het gemeentedecreet; 
Gelet op het decreet Basisonderwijs van 25 februari 1997 en latere wijzigingen; 
Overwegende dat er vanaf 1 september 2012 in het gewoon basisonderwijs een nieuw 
omkaderingssysteem van toepassing is;  
Gelet op de dienstbrief van 14 juni 2012 vanwege het Vlaams Ministerie van Onderwijs en Vorming – 
Agentschap voor Onderwijsdiensten (AgODi) waaruit blijkt dat voor het schooljaar 2012-2013: 

• het lestijdenpakket op basis van het aantal ingeschreven leerlingen op 1 februari 2012, 257 
bedraagt 

• er 9 SES-lestijden kunnen georganiseerd worden (SES: toegekend op basis van de socio-
economische status van de leerlingen) 

• er 4 lestijden sociale maatregel 

• er 22 aanvullende lestijden katholieke godsdienst kunnen ingericht worden 

• er 10 punten ICT-coördinatie en 43  punten administratieve ondersteuning worden toegekend  
Gelet op het schrijven van 8 juni 2012 van het Vlaams Ministerie van Onderwijs en Vorming – 
Agentschap voor Onderwijsdiensten (AgODi) waaruit blijkt dat de scholengemeenschap een 
puntenenveloppe stimulus ten bedrage van 66 punten ontvangt, te verdelen over de scholen die deel 
uitmaken van de scholengemeenschap; 
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Gelet op het schrijven van 11 juni 2012 van het Vlaams Ministerie van Onderwijs en Vorming – 
Agentschap voor Onderwijsdiensten (AgODi) waaruit blijkt dat de scholengemeenschap een 
puntenenveloppe  voor het voeren van zorgbeleid ontvangt ten bedrage van 138 punten waarvan 41 
voor het gemeentelijk onderwijs Vichte-Ingooigem; 
Gelet op het advies van de schoolraad d.d. 7 juni  2012; 
Gelet op het verslag van het syndicaal onderhandelingscomité d.d. 21 juni 2012; 
Gelet op het advies uitgebracht op OCSG d.d. 2 juli 2012; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het voorstel van lestijdenpakket 2012-2013, zoals gunstig geadviseerd door de schoolraad en 
het syndicaal onderhandelingscomité wordt als volgt goedgekeurd: 
1.  Lestijdenpakket 2012-2013 
A. Leerlingenaantallen + berekening lestijden 
Aantal ingeschreven regelmatige leerlingen lager ond. 1 febr.2012 
Vichte:  138  
Ingooigem: 55 samen 193 
Volgens de schalen: 257 
Seslestijden: 9 
 
Totaal: 266 
SUBTOTAAL lestijdenpakket:  266 
+ sociale maatregel   4 
 
TOTAAL lestijdenpakket  270 
 
B  Aanvullingen 
Lestijden godsdienst - niet-confessionele zedenleer –cultuurbeschouwing → Katholieke 
godsdienst 
Vichte:  138 lln: 7 cursussen 
Ingooigem: 55 lln: 4 cursussen  
Totaal: 11 cursussen = 22 lt. → voor 10 klassen hebben we maar 20 lestijden nodig. De leermeester 
katholieke godsdienst vraagt 6 lestijden AVP (afwezigheid verminderde prestaties wegens 
persoonlijke redenen). 
Dit betekent dat er een vacature is voor 6 lestijden katholieke godsdienst en dat 2 lestijden kunnen 
worden overgedragen naar Kortrijk 
 
ICT- Beleidsondersteuning: 
193 X 1.25 X 0.03969 = 10 punten: 4/36 HOKT → 1 restpunt  
 
Administratieve ondersteuning 9+(193X0.1745)=42.6)→ 43 punten  
Verdeling 4/36 HOKT - 12/36 HSO - 2/36 HSO en 4/36 HOKT   
Dit betekent resp. 9p - 21p - 4p en 9p = 43 punten (0 restpunten) 
Voor de aanstelling in administratieve ondersteuning wordt de voorkeur gegeven aan kandidaten met 
een  diploma hoger onderwijs. 
 
→ ZORGPUNTEN toegekend per scholengemeenschap, werd verdeeld als volgt:   
27 + 14= 41 punten= 17/36 Zorgcoördinator (of 11/24) → 1 restpunt 
 
→ Stimulipunten van de scholengemeenschap   
66 verdeeld over de scholen die deel uitmaken van de scholengemeenschap.  
Voor de gemeenteschool betekent dit: 9 punten 
9 punten worden omgezet in: 4/36 Stafmedewerker Scholengemeenschap HOKT (2/24°) 
  
C. “INKOMSTEN” EN “UITGAVEN” 
 “Inkomsten” (onderwijzer/zoco/stafmedewerker) 
270 + 4/36 HOKT (ICT) + Administratie 8/36 HOKT + 14/36 HSO + 17/36 (ZOCO) + 1/36(ZOCO)*+ 
4/36(Stafmedewerker) + 1/36° ICT-coördinator** 
(**: 2 eigen restpunten: 1punt uit ICT en 1 punt uit zorg, betekent: 1/36° ICT-coördinator) 
(*: 2 restpunten ontvangen vanuit de pot scholengemeenschap, betekent: 1/36° zorgcoördinator) 
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“uitgaven” (onderwijzer) 
Volume vaste benoemingen (onderwijzer + leermeester LO)=240 + 12+ 4 + 15 + 18=289 
Te kort: 19 lestijden 
Terbeschikkingstelling van: 4/24 (leermeester L.O.) 
Terbeschikkingstelling van: 15/24 (onderwijzer) 
1 vastbenoemd leerkracht vraagt 1/5 loopbaanonderbreking (4/24) 
1 leermeester lichamelijke opvoeding vraagt 15/24 AVP (afwezigheid verminderde prestaties) 
 
REAFFECTATIES + WEDERTEWERKSTELLINGEN 
Ter beschikkingstelling voor 19 lestijden (deels bijzonder leermeester lichamelijke opvoeding 
en deels onderwijzer) 
Reden: ondanks gevoelige stijging van aantal leerlingen per 1 september 2012 moet toch rekening 
gehouden worden met daling van het lestijdenpakket dat op basis van het aantal leerlingen op 1 
februari 2012 wordt vastgesteld.   
 
Mits inzet van 5/24° beleidsondersteuning kan er voor gezorgd worden dat er 2u lichamelijke 
opvoeding per week georganiseerd wordt voor alle leerlingen en dat de ter beschikking 
gestelde onderwijzer(es) opnieuw voltijds aan de slag kan. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 
6.2. Goedkeuren inrichten beleidsondersteuning ten belope van 8 lestijden.   
Eenparig wordt de inrichting van beleidsondersteuning ten belope van 5 lestijden goedgekeurd. 
 

De gemeenteraad, 
Gelet op het decreet basisonderwijs van 25 februari 1997: de artikelen 76, 79, 82bis, 83, 130 en 154 
zoals het gewijzigd werd door het decreet van 14 juli 1998 houdende diverse maatregelen met 
betrekking tot het secundair onderwijs en tot wijziging van het decreet van 25 februari 1997 
betreffende het basisonderwijs; 
Overwegende dat het werkingsbudget, toegekend aan de school sedert 1 september 1998, mag 
aangewend worden voor beleidsondersteuning; dat vast benoemde onderwijzers aldus kunnen 
vrijgesteld worden van hun onderwijsopdracht om beleidsondersteuning te verstrekken; 
Gelet op het voorstel  van schooldirecteur Karel Demeulemeester, om voor het schooljaar 2012- 
2013 vijf lestijden beleidsondersteuning te organiseren. 
Overwegende dat deze ingreep als gevolg heeft dat volgend schooljaar de ter beschikking gestelde 
leerkracht  voltijds aan de slag kan in de gemeenteschool;  
Overwegende dat het organiseren van deze lestijden beleidsondersteuning (buiten het 
lestijdenpakket) geen supplementaire kosten teweegbrengt gezien de financiering gebeurt met behulp 
van de werkingstoelagen die de school jaarlijks ontvangt van het departement onderwijs; 
Gelet op het advies van de schoolraad  d.d. 7 juni 2012; 
Gelet op de onderhandelingen gevoerd in het syndicaal overleg d.d. 21 juni 2012 waarin gunstig 
advies werd uitgebracht omtrent het voorgelegde voorstel; 
Gelet op de onderhandelingen gevoerd op niveau van de scholengemeenschap op 2 juli 2012; 
Na bespreking 
BESLUIT: éénparig 
Art. 1: Voor het schooljaar 2012-2013 worden vijf lestijden beleidsondersteuning goedgekeurd in de 
gemeentelijke lagere school en dit voor: 

•  Ondersteunen van initiatieven van de scholengemeenschap 

• Actualiseren schoolwerkplan/Outputdossier 

• Organisatie veiligheid en activiteiten ten behoeve van personeel i.v.m. brandpreventie/ gezondheid/ 
veiligheid  
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• Enquête afnemen bij ouders en leerkrachten i.v.m. betrokkenheid + verwerking 

• Eventueel: voorzitten van deelwerkgroepen/personeelsvergaderingen/multidisciplinair overleg. 

• Opdrachten vanuit de directeurengroep scholengemeenschap helpen gestalte geven (bv. 
zorgbeleid- ICT ) 

• Navormingsplan bijhouden en actualiseren 

• Kijkwijzer i.v.m. Sticordi-maatregelen  

• Getuigschriftenregister 

• Verkennen – doorlichten in samenspraak met Vrije Basisschool van nieuwe methode FRANS 

• Hulp bij organisatie nieuw Europees samenwerkingsproject (“More than boxes”) 
Art.2: Van dit besluit wordt kennis gegeven aan de toezichthoudende overheid conform de bepalingen 
voorzien in het gemeentedecreet. 
Art.3: Afschrift wordt tevens overgemaakt aan: 

• het departement Onderwijs van het Ministerie van de Vlaamse Gemeenschap 

• de schooldirecteur. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
_________________________________________________________________________________ 

 
Punt 7. Gemeentelijke Vrijwillige Brandweergroep 

Vacant verklaren van een plaats in de graad van sergeant-majoor, te begeven bij  bevordering. 
Eenparig wordt de vacantverklaring goedgekeurd van een plaats in de graad van sergeant-majoor  bij 
de Vrijwillige Gemeentelijke Brandweergroep Anzegem, te begeven bij bevordering. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het gemeentedecreet; 
Gelet op artikel 6 van het grondreglement van de gemeentelijke vrijwillige brandweergroep dat 2 
functies van sergeant-majoor voorziet in het personeelskader; 
Gelet op het recente ontslag van één sergeant-majoor (m.i.v. 5 juni 2012); 
Overwegende dat er bijgevolg op dit ogenblik  één functie van sergeant-majoor niet ingenomen is; 
Overwegende dat de nieuwe interventieprocedures die door de OPZ (operationele prezone) in het 
kader van de hervormingen uitgewerkt werden, voorzien in een grotere verantwoordelijkheid voor de 
onderofficieren van de brandweer; dat het bijgevolg van het grootste belang is dat de graden van 
onderofficier ingevuld blijven; 
Overwegende dat het voor de goede werking van de brandweer wenselijk is dat deze plaats wordt 
ingevuld; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: één functie  van sergeant-majoor bij de vrijwillige gemeentelijke brandweergroep vacant te 
verklaren en deze te laten innemen bij bevordering. 
Indien meerdere kandidaten zich aandienen, wordt voorrang verleend aan degene met het hoogste 
brevet. Bij gelijkheid van brevetten wordt voorrang verleend aan de kandidaten met de hoogste 
dienstanciënniteit. Ingeval van gelijke dienstanciënniteit wordt voorrang verleend aan de oudste 
kandidaat. 
Art.2: Opdracht te geven aan de bevelhebber-dienstchef een dienstnota uit te vaardigen. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
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______________________________________________________________________________ 
 
Schepen Claude Van Marcke verlaat de vergadering. 
De gemeentesecretaris Patrick Vandeputte verlaat de vergadering. Raadslid Pascal Desmet neemt 
tijdelijk het secretariaat over. 
 

Punt 8. Personeel. 
Proeftijd financieel beheerder:  

• Wijziging rechtspositieregeling  

• Goedkeuring evaluatieproces 
Raadslid Jan Steverlynck is verwonderd dat deze aangelegenheid pas nu voorgelegd wordt aan de 
gemeenteraad nadat de financieel beheerder reeds 5 maanden in dienst is. Hij vraagt ook welke 
elementen van de evaluatie reeds voorzien zijn in de rechtspositieregeling en welke argumentatie er 
bestaat met betrekking tot de onafhankelijkheid van de financieel beheerder; 
 
Schepen Maurice Vanmarcke meent dat het belangrijk is dat de nieuwe financieel beheerder eerst 
goed kennis maakt met het werkveld, de specifieke diensten ed. en dat pas daarna in onderling 
overleg de criteria van de evaluatie kunnen vastgelegd worden. Dit alles vergt uiteraard wat tijd. In de 
rechtspositieregeling is het algemeen kader opgenomen om dan concreet  vertaald te worden in 
afspraken gemaakt tussen de financieel beheerder, de externe deskundige en  de 
gemeentesecretaris. Schepen is ook van oordeel dat de financieel beheerder in volledige 
onafhankelijkheid moet kunnen werken en dat dit niet in regels kan vastgelegd worden. 
 
Het tussentijds interview biedt weinig of geen meerwaarde en wordt dus best niet meer georganiseerd. 
Vandaar het voorstel om dit te schrappen in de rechtspositieregeling. Verder wordt het 
evaluatieproces ter goedkeuring voorgelegd. 
 
Met 14 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en  4 onthoudingen (CD&V-GMW) op 18 uitgebrachte 
stemmen wordt  een wijziging van de rechtspositieregeling gemeentepersoneel goedgekeurd in 
verband met de evaluatie decretale graden – financieel beheerder evenals het evaluatieproces. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op de artikelen 39 en 115 van het Gemeentedecreet; 
Gelet op het besluit van de Vlaamse Regering d.d. 7 december 2007 houdende de minimale 
voorwaarden voor de personeelsformatie, de rechtspositieregeling en het mandaatstelsel van het 
gemeentepersoneel en het provinciepersoneel en houdende enkele bepalingen betreffende de 
rechtspositie van de secretaris en de ontvanger van de openbare centra voor maatschappelijk welzijn, 
meer bepaald de artikelen 51 tot 53; 
Gelet op de rechtspositieregeling voor het gemeentelijk personeel, meer bepaald Afdeling VI 
‘Specifieke bepalingen voor de evaluatie van de gemeentesecretaris en de financieel beheerder van 
de gemeente’ – onderafdeling I. ‘De evaluatie tijdens de proeftijd’ (art. 3.8.6.1.1. tot art. 3.8.6.1.7.) en 
bijlage 2 ‘Functiebeschrijvingen decretale graden’; 
Overwegende dat in de rechtspositieregeling de grote lijnen vervat zijn van de evaluatieprocedure 
tijdens de proeftijd; dat de informatieverzameling onder de vorm van interviews voor de tussentijdse 
evaluatie een nodeloze verzwaring van de procedure impliceert; 
Gelet op het voorstel om deze interviews met het college, de secretaris, de functiehouder en de 
rechtstreekse medewerkers enkel te weerhouden voor de eindevaluatie; 
Gelet op de functiebeschrijving voor financieel beheerder zoals vastgesteld op 2 december 2008   
waarin de taak-, persoons-, cliënt- en organisatiegerichte competenties bepaald werden; 
Overwegende dat de gemeenteraad op  12 december 2011 een financieel beheerder op proef heeft 
aangesteld met ingang van 1 februari 2012; 
Overwegende dat de titularis de eed in openbare zitting heeft afgelegd op 7 februari 2012; 
Overwegende dat volgende zaken betreffende de proeftijd dienen vastgelegd te worden bij de 
indiensttreding van de titularis: 

1° tijdspad evaluatie tijdens de proeftijd; 
2° de evaluatiecriteria 
3° de kernresultaatsgebieden en taakafspraken 

Gelet op de collegebeslissing van 3 mei  2012 waarbij Wivo vzw aangesteld werd als extern 
deskundige; 
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Overwegende dat er inspraak van de betrokken functiehouder geweest is bij de opmaak van de 
evaluatiecriteria; dat dit aansluit bij een moderne opvatting over de onderlinge communicatie tussen 
overheid en administratie en binnen de ambtelijke organisatie; dat dit een toetsing van het 
realiteitsgehalte en van de pertinentie van de evaluatiecriteria toelaat; 
Overwegende dat er eveneens overleg geweest is met een extern  deskundige  in het 
personeelsbeleid aangezien deze een insteek moet  leveren voor de evaluatie van de betrokken 
topambtenaar en het bijgevolg wenselijk is dat deze ook betrokken is bij de vaststelling van de 
evaluatiecriteria en de resultaatsverbintenissen;  
Gelet op protocol nr 98 resultaat van de besprekingen gevoerd in het overlegcomité van 18 juni 2012; 
Overwegende dat de procedure besproken werd in het managementteam van 19 juni 2012; 
Na bespreking 
BESLUIT: met 14 ja-stemmen en 4 onthoudingen 
Art.1: de rechtspositieregeling voor het gemeentepersoneel wordt aangepast als volgt: In artikel 
3.8.6.1.3. wordt in de eerste zin volgend zinsgedeelte geschrapt: op basis van de 
informatieverzameling zoals vermeld in artikel 3.8.6.2.5.’ 
Art.2:  
§1. De evaluatie tijdens de proeftijd van de financieel beheerder wordt uitgevoerd op basis van vooraf 
vastgestelde evaluatiecriteria, opgenomen in bijlage 1 bij deze beslissing en volgens het tijdspad 
voorzien in bijlage 2.  
Deze evaluatiecriteria werden vastgesteld na overleg met de gemeentesecretaris,  het college van 
burgemeester en schepenen en de financieel beheerder. 
Na het overleg maakten  de voorgestelde evaluatiecriteria het voorwerp van bespreking uit met het 
college van burgemeester en schepenen en de externe deskundige in het personeelsbeleid die 
verantwoordelijk is voor het voorbereidend rapport voor de evaluatie en werden ze zo nodig 
bijgestuurd.  
In overleg met de directe betrokkenen zijn per kernresultaatsgebied concrete taak- en/of 
ontwikkelingsafspraken (voorzien in bijlage 3) geformuleerd voor de periode van de proeftijd (van 1 
februari 2012  tot en met 31 januari 2013).  
De onafhankelijkheid waarmee de financieel beheerder de taken vermeld in artikel 94, 162,165, en 
166,GD uitvoert, maakt  niet het voorwerp uit van evaluatie. De mate waarin hij/zij zich inzet voor de 
uitvoering van die taken is wel een aandachtspunt in de evaluatie. 
§2. Als de proeftijd van de financieel beheerder voor de helft verstreken is, wordt een tussentijds 
evaluatiegesprek gevoerd  tussen de financieel beheerder van de gemeente en het college van 
burgemeester en schepenen en de gemeentesecretaris op basis van de uitvoering van de 
taakafspraken vastgelegd voor de eerste helft van de proefperiode. 
In het tussentijdse evaluatiegesprek wordt een stand van zaken opgemaakt over de mate waarin de 
inwerking van de functiehouder in zijn functie vordert en hij voldoet aan de functievereisten. Zo nodig 
worden bijsturingen en/of opvolgingsgesprekken afgesproken. Het tussentijdse evaluatiegesprek heeft 
de waarde van een formeel communicatiemoment en komt niet in de plaats van de eindevaluatie van 
de proeftijd. 
§3. Ten laatste een maand voor het einde van de proeftijd vindt de eindevaluatie van de proeftijd 
plaats door de bijzondere gemeenteraadscommissie. 
De deskundige levert het voorbereidend rapport over de proeftijd in en het college van 
burgemeester en schepenen levert het verslag in bij de voorzitter van de gemeenteraadscommissie. 
Deze commissie spreekt de eindevaluatie uit ten laatste één maand vóór het einde van de proeftijd. 
De eindevaluatie resulteert in een kwalitatief beschrijvend evaluatieverslag dat het evaluatieresultaat 
op afdoende wijze onderbouwt. 
Het resultaat van de eindevaluatie van de proeftijd is gunstig of ongunstig. 
Art.3: Van deze beslissing wordt kennis gegeven aan: 

• de toezichthoudende overheid 

• de functiehouder 

• het college van burgemeester en schepenen 

• de gemeentesecretaris. 
Gedaan in zitting als ten hoofde, 
 
 
 
 
Pascal Desmet Victor Gerniers 
dienstdoend gemeentesecretaris Voorzitter 
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De gemeentesecretaris Patrick Vandeputte vervoegt zicht opnieuw bij de vergadering en neemt terug 
het secretariaat waar. 
 

Punt 8bis. Punten gevraagd door raadsleden  
8bis.1.  Beslissing tot het nemen van een engagement om de komende jaren kinderopvang te 
blijven organiseren en dit minstens in de omgeving van de scholen in de deelgemeenten waar 
dit nu al gebeurt. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn een engagement  te nemen 
door de voltallige gemeenteraad om de komende jaren kinderopvang te blijven organiseren en dit 
minstens in de omgeving van de scholen in de deelgemeenten waar dit nu al gebeurt, gelet dat de 
schepen van sociale zaken naar aanleiding van een petitieactie van de ouderraad van de Vrije 
Basisschool op de Heirweg beloofd heeft dat de kinderopvang op de Heirweg niet zal opgedoekt 
worden niettegenstaande tijdens de bespreking van de begroting 2012 door het College van 
Burgemeester en Schepenen de intentie geuit  werd om de pastorie van de Heirweg te verkopen van 
zodra de kinderopvang, die er nu is ondergebracht, kon verhuizen naar de centrale kinderopvang die 
zal georganiseerd worden in Ingooigem. 
 
Schepen Greet Coucke stelt dat het hier  toch een misverstand betreft. Er zijn inderdaad 
denkoefeningen geweest om besparingen te realiseren maar het is nooit de intentie geweest om de 
vroegere pastorie van de Heirweg te verkopen  zolang de kinderopvang erin gehuisvest is. Er werd 
ook nooit een concreet bedrag vermeld in tegenstelling met andere gebouwen die ook in aanmerking 
komen voor verkoop. 
Er wordt een beleid gevoerd van ondersteuning van de scholen met bijvoorbeeld  betoelaging van de 
korte opvang. Het bestuur blijft investeren in de BKO met o.a. een nieuwe locatie voor Ingooigem. De 
gemeente is dus zeker niet van plan de kinderopvang te sluiten. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat het dus een éénparig ja betreft voor verder behoud van de 
kinderopvang. 
 
8bis.2. Beslissing tot het geven van een opdracht vanuit de gemeenteraad aan het College van 
Burgemeester en Schepenen om zich met alle beschikbare middelen te verzetten tegen de 
geplande uitbreiding van de firma Abriso. 
Raadslid Rik Colman schetst dat er op  dit ogenblik  plannen ter tafel liggen  van de firma Abriso, 
gevestigd in de Gijzelbrechtegemstraat, om het bedrijf uit te breiden met 16000 m2, deels op het 
grondgebied van de gemeente Anzegem, deels op het grondgebied van de buurgemeente Wortegem-
Petegem. Voor deze uitbreiding zal o.a. woonzone en/of landbouwgrond moeten omgezet worden in 
industriegrond. Deze uitbreiding is nefast voor de leefbaarheid van de deelgemeente Grijsloke. Door 
de extra vrachtwagentrafiek die deze uitbreiding met zich mee zal brengen komt ook de leefbaarheid 
van onze gehele gemeente in het gedrang. Nu al schept de vrachtwagentrafiek in de omgeving van 
het bedrijf grote problemen en is de verzadiging van o.a. de N382 bereikt. Ook het kamperen in het 
weekend van talrijke gestrande buitenlandse vrachtwagenchauffeurs, die het bedrijventerrein niet 
opkunnen, her en der in onze gemeente, zorgt voor de nodige overlast.  
Samen met een groot deel van de Anzegemse bevolking vindt  raadslid en zijn fractie  dat door een 
verdere uitbreiding van Abriso op de huidige locatie de draagkracht voor de omgeving en de 
gemeente ruimschoots overschreden is en dat een dergelijke uitbreiding beter verantwoord is op een 
industriezone in de onmiddellijke omgeving van de oprit van de snelweg. Daarom stelt raadslid voor 
om te beslissen tot het geven van een uitgebreide opdracht vanuit de gemeenteraad aan het College 
van Burgemeester en Schepenen om zich met alle beschikbare middelen te verzetten tegen de 
geplande uitbreiding van de firma Abriso. 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat het een aangelegenheid betreft  behorende tot de 
bevoegdheid van het college van burgemeester en schepenen  dat een advies dient te verlenen en 
dat het college in dit dossier haar volle verantwoordelijkheid zal openen. Het dossier is trouwens 
geagendeerd voor het schepencollege van woensdag 4 juli 2012. 
 
Raadslid Paul Verleyen vraagt hoe het komt dat de gemeente Wortegem-Petegem, die vermoedelijk 
op hetzelfde ogenblik als de gemeente Anzegem het dossier heeft ontvangen, dit heeft voorgelegd 
aan de Gecoro en de gemeente Anzegem dit niet doet. 
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De voorzitter Victor Gerniers herhaalt dat het schepencollege haar volle verantwoordelijk zal opnemen 
en zich niet wenst te verbergen achter een advies van de Gecoro. 
 
Raadslid  Marleen Titeca-Decraene  deelt mede dat de deputatie van de provincie West-Vlaanderen 
de aanvraag  voor wat betreft de uitbreidingsbehoeften van het bedrijf zowel op korte als op lange 
termijn reeds negatief heeft geadviseerd. 
 
8bis.3. Vragen betreffende de afschaffing van spooroverwegen in de Statiestraat, de 
Belsbruggestraat en in de Krommestraat en het realiseren van een nieuwe brug over de 
spoorweg door de NMBS met de steun van College van Burgemeester en Schepenen 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn uitgebreide toelichting in 
verband met de intentie van de NMBS en de vermeende steun vanuit het college van burgemeester 
en schepenen, blijkens een schrijven gericht aan de provincie, om een nieuwe spoorwegovergang te 
realiseren middels een brug ter vervanging van de overwegen aan de Statiestraat, de 
Belsbruggestraat en de Krommestraat,  welke is de juiste toedracht  van deze plannen, hoe concreet 
zijn  deze plannen zijn, waar en hoe wil men deze nieuwe spoorwegovergang  realiseren,…  
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt dat het college op 3 mei 2012 door een ingenieur van Infrabel 
gecontacteerd werd ivm.  de plannen voor de aanleg van een ringweg. Infrabel heeft de opdracht de 
mogelijkheid te onderzoeken om overwegen af te schaffen mits er een alternatief kan aangeboden 
worden. De plannen van het provinciebestuur konden mogelijks een opportuniteit bieden om tegelijk of 
samen overwegen aan te passen of af te schaffen. De plannen van Infrabel waren absoluut niet 
concreet, laat staan reeds vertaald in voorontwerpen of ontwerpen. Het college van burgemeester en 
schepenen heeft dan ook zeker  haar goedkeuring daarover niet gegeven, als zij daartoe al een 
bevoegdheid zou hebben. Het enige concrete in dit dossier is dat Infrabel contact zou opnemen met 
het provinciebestuur. Als Infrabel nu blijkbaar in een schrijven aan de provincie stelt dat  het 
schepencollege daarvoor haar onvoorwaardelijke steun zou gegeven hebben  is absoluut niet correct. 
De voorzitter zal dan ook Infrabel hieromtrent ter orde roepen. 
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene is bereid een kopie van het schrijven aan het provinciebestuur te 
bezorgen. 
 
8bis.4. Vragen betreffende de beslissing van het College van Burgemeester en Schepenen om 
een stuk bouwgrond in de Sint-Antoniusstraat te Ingooigem een stedenbouwkundig attest toe 
te kennen welke aangeeft dat niet akkoord kan gegaan worden met de inplanting van een 
nieuwe woning. Beslissing tot het annuleren van een besluit dat de verarming van de gemeente 
met zich meebrengt. 
Gehoord de toelichting en de beslissing van heden om het agendapunt 4 af te voeren is onderhavig 
agendapunt gevraagd door raadsleden bijgevolg zonder voorwerp 
 
Raadslid Rik Colman wenst zicht nog te verontschuldigen met betrekking tot de toelichting betreffende 
dit agendapunt maar hij had  geen kennis van het stedenbouwkundig attest. 
 
8bis.5. Vraag naar de criteria welke toegepast werden om de 3 mededingers te selecteren voor 
de gunning van het afsluiten van een brandverzekering nieuwbouw Pastoor Verrieststraat 12. 
Raadslid Rik Colman wenst te vernemen welke criteria toegepast werden om enkel  3 mededingers te 
selecteren voor de gunning van het afsluiten van een brandverzekering nieuwbouw Pastoor 
Verrieststraat 12 niettegenstaande de gemeente heel wat zelfstandigen kent die gespecialiseerd zijn 
als verzekeringsmakelaar en als dusdanig hun zaak hebben uitgebouwd en ook werk verschaffen aan 
inwoners van de gemeente.. 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat bij toepassing van de wetgeving overheidsopdrachten  in 
een  onderhandelingsprocedure volgens dewelke deze opdracht zal gegund worden slechts 3 
mededingers dienen gecontacteerd te worden. Daarvoor werd  de verzekeraar van de gesloopte 
school geraadpleegd, evenals een verzekeraar die instaat voor de verzekering van andere 
gemeentelijke gebouwen in Ingooigem en een verzekeringsmaatschappij gekend als de 
huisverzekeraar van de lokale besturen. 
 

Mondelinge vragen : 
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Ingevolge Gemeenteraadsbeslissing van 3 juli 2007  – punt 2.1  ‘ Vaststellen huishoudelijk reglement 
Gemeenteraad  ‘ ( artikel 11 )  kunnen de raadsleden op het einde van de openbare zitting 
mondelinge vragen stellen. 
Raadslid Paul Verleyen  
 

• stelt vast dat er regelmatig kapellen zeer mooi en deskundig worden gerestaureerd  wat bijzonder 
lovenswaardig is en vraagt welke de criteria en regels zijn om in aanmerking te komen voor 
restauratie. 

 

• het kerkhof van Anzegem wordt zeer mooi onderhouden en dat wordt door velen sterk 
gewaardeerd doch de kapel op het kerkhof is in erg vervallen toestand  en vraagt een dringende 
aanpak. 

  

• stelt dat hij vernomen heeft dat in de rechtszaak ‘site Vandeputte’ de aanpak van de raadsman 
van de gemeente eerder ondermaats was en dat er weinig of geen repliek werd geboden. Wat is 
daarvan aan? 

 

• op de ‘site Vandeputte’  langs de voetweg Kerkdreef – Beukenhofstraat staat ook een kapel doch 
ook in zeer vervallen toestand. Kan dit aangepakt worden? 

 

• er wordt vastgesteld dat op de weg van Anzegem naar Tiegem regelmatig de bochten worden 
afgesneden, in het bijzonder ter hoogte van de spoorwegbrug. Kan er daar geen doorlopende 
witte lijn getrokken worden. 

 

• waar staan we in de regio wat betreft de schuld per hoofd/inwoner? 
 
Raadslid Jan Steverlynck  
 

• wijst op de monumentale waarde van het kapelletje op de ‘site Vandeputte’, waardoor wel actie 
moet mogelijk zijn en vraagt of er bij de opmaak van het rup daar ook rekening werd mee 
gehouden. 

 
Raadslid Marleen Titeca – Decraene 
 

• vraagt de stand van zaken brief van de Vrije Basisschool Heirweg in verband met het tijdelijk 
verkeersvrij maken van de openbare weg rond de St.-Theresiakerk aan de Heirweg bij begin en 
einde van de lestijden. 

 

• stelt dat in een vorige gemeenteraadszitting de schepen overleg had beloofd met de verenigingen 
van de Heirweg in verband met de problematiek van het Klokske en gebruik van De Speldoorn. 
Op haar e-mail van 23 mei 2012 kwam tot op heden nog geen reactie. 

Schepen Greet Coucke verklaart dat ze daarover vandaag nog een e-postbericht gestuurd heeft aan 
raadslid. 
 
Bij toepassing van artikel 11 van het huishoudelijk reglement Gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 

 
 

 
De agenda is afgewerkt, de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering.  
 
 
De Secretaris,                                                          De Voorzitter, 
Patrick Vandeputte.                                                 Victor Gerniers. 
 
 


